
MR Jaarverslag 2024 

De MR bestaat het gehele kalenderjaar uit de volgende teamleden: Joyce Vervoort, Leony van Dam, 

Anneke Dekkers (secretaris) en Freek Claassen (voorzitter). De oudergeleding bestond tot aan de 

zomervakantie uit Mathijs van Ballegooijen, Margit Claassen, Melika Ezzahti en  Simone van Hoof. Na 

afloop van het schooljaar 2023-2024 namen we afscheid van Matthijs en kwam Annique van den 

Heuvel de MR versterken. 

In januari, tijdens de eerste vergadering van 2024, keuren we het sponsorbeleid goed. Ook 

verzamelen we agendapunten voor het halfjaarlijkse overleg met de Raad van Toezicht in februari. 

We bespreken de verkeerssituatie rondom school, wat doen we al, wat is er nog nodig. We willen 

borden plaatsen betreffende de rijrichting. De meerjarenbegroting komt ter agenda en Caroline, IB-

er, is te gast om de doorstroom van basisonderwijs naar voortgezet onderwijs toe te lichten.  

In februari, tijdens de tweede vergadering, wordt het nascholingsplan besproken en na enkele 

aanpassingen, goedgekeurd. Voor- en nawerk bij groepsverantwoordelijkheden is een agendapunt: 

vergeleken met enkele jaren geleden lijkt dit flink toegenomen. We bepleiten om vaker tijd vrij te 

maken op studiedagen. Het reglement van de MR wordt besproken. We twijfelen en discussieren 

over de termijn van de zittingsduur: die is nu 2 jaar, maar zou 3 jaar niet beter zijn? We besluiten uit 

te zoeken of de mogelijkheid bestaat dit per geleding te bepalen. De ouderavond die we willen 

plannen wordt besproken, er wordt een werkgroepje opgericht dat de voorbereiding op zich gaat 

nemen. 

Op onze volgende vergadering, in april, is het formatieplan voor schooljaar 2024-2025 besproken en 

goedgekeurd. Grootste veranderingen: we zijn een onderwijsassistent armer, maar een remedial 

teacher rijker. In opvolging van de vorige vergadering wordt besloten de zittingstermijn op 2 jaar te 

houden voor beide geledingen. In de voorbereiding van de ouderavond wordt weer een stap gezet. 

Het onderwerp is “beeldschermverslaving”. We willen informatie combineren met een theatergroep 

die tussendoor entertainment verzorgt. Qua verkeer bespreken we de optie om op de zoen en 

zoefstrook een verkeersbord te plaatsen dat aangeeft rechtsaf te slaan. Onderwijsinhoudelijk wordt 

de doorstroomtoets van PO naar VO besproken. En de verkiezingen worden voorbereid. 

In juni hebben we de laatste MR vergadering van het schooljaar. De resultaten van het 

tevredenheidsonderzoek zijn binnen en worden besproken. Deze resultaten zijn positief, wel zijn er 

klachten bij ouders en leerkrachten over het gebrek aan kwaliteit van de tussenschoolse opvang. We 

bespreken wat hieraan gedaan kan worden. De activiteitenbijdrage voor ouders wordt besproken, 

voor de kampen zal een extra bijdrage worden gevraagd, hoe hoog is nog niet helder (in november 

zal blijken dat dit niet nodig is). Na overleg is de schoolgids voor komend schooljaar goedgekeurd. De 

uitslag van de verkiezingen is bekend, er zijn maar liefst 180 stemmen uitgebracht. We nemen 

afscheid van Matthijs en verwelkomen vanavond Annique. 

Op de septembervergadering, de eerste van het nieuwe schooljaar, passen we ons MR jaarplan aan. 

We verdelen de taken binnen de MR en worden geupdate over de verkeerssituatie. Er is vanuit de 

gemeente eigenlijk niets concreets mogelijk. De PMR stemt, na enkele kleine wijzigingen, in met de 

kwaliteitskaart “Werving en selectie”. Ook de functie-omschrijving van remedial teacher wordt 

besproken en goedgekeurd door de PMR. De tussenschoolse opvang en de informatieavond voor 

ouders in oktober blijven lopende zaken. Vanaf dit schooljaar zal de MR regelmatig een nieuwsbrief 

versturen naar ouders.  

In november is onze volgende vergadering. We bespreken en gaan akkoord met het vakantie advies 

2025-2026. Na bespreking gaat de PMR akkoord met de samenwerking met onze nieuwe arbo dienst, 



Bax. Onderwijsinhoudelijk bespreken we dat de focus dit schooljaar vooral zal liggen op lezen, 

burgerschap en het verder professionaliseren van het team. De speerpunten van de MR zijn: 

onderwijskwaliteit, ouderbetrokkenheid en communicatie / zichtbaarheid van de MR. We blikken 

terug op een geslaagde informatieavond “Schermen in balans”. De activiteitenbijdrage blijft 

hetzelfde en er zal toch geen extra bijdrage worden gevraagd voor de kampen. Een verhoging naar 

1,25 euro voor de TSO is akkoord.  

Op onze laatste vergadering van 2024, in december, bespreken we de meerjarenbegroting. Vanuit de 

OMR zijn nog vragen dus deze kan nog niet worden goedgekeurd. De OMR gaat een enquete 

afnemen bij alle ouders van school, waarin zij een aantal onderwerpen zullen bundelen. De PMR licht 

toe waarom zij geen continurooster willen. We bespreken de ontwikkelingen bij het 

samenwerkingsverband. Er zijn drie aandachtspunten voor de Wilhelminaschool: 1. Een passend 

aanbod voor kinderen met een vertraagd ontwikkelingspotentieel. 2 Een aanpak voor NT2 leerlingen 

en leerlingen met taalproblematiek. 3 Een aanpak voor kinderen met dyscalculie. Omdat scholen hun 

basisaanpak op orde moeten hebben worden er geen jonge kinderen op voorhand al op het speciaal 

basisonderwijs geplaatst. We besluiten dat er een richtlijn voor ouders m.b.t. gezonde lunches zal 

volgen. Met een kerstpakket voor de OMR leden sluiten we het kalenderjaar 2024 af.  


